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مطرح نشده بود

»محمود صادقی«، نماینده مجلس دهم، در رابطه با روند ورود به مصادیق در 
نهاد اجماع ساز برای انتخابات ۱۴۰۰ عنوان کرد: اصلاح طلبان در قالب نهاد اجماع 
ساز هنوز به مرحله تعیین مصداق نرسیده اند. پیش بینی می شود شاید از هفته آینده 
رفته رفته بحث کاندیداها مطرح شود و تصویر روشن تری خواهیم داشت. در مورد 
کاندیدا شدن سید حسن خمینی نیز بحثی در جبهه اصلاحات مطرح نشده بود. او 
در مورد تبلیغات و برخی اظهارات کاندیداها برای رای آوری افزود: جریان رقیب، 
ولایی و مخالف دولت در فضایی که جامعه با آن دست به گریبان است، موج سواری 
می کنند و حالت مخالف خوانی و مخالفت با وضع موجود از لحاظ موضع برایشان 
دست بالا می سازد. معمولا کسانی که  خواهان تغییر هستند، دست بالایی دارند ولی 

دچار خطایی شناختی و محاسباتی می شوند.

اخبار ویژه ... هاشمى طبا :

کاندیدای شاخص و برجسته ای در دو جریان 
اصلاح طلب و اصولگرا وجود ندارد

سرویس سیاسی - لغو تحریم ها در کوتاه مدت به نظر می 
رسد تاثیر عملی چندانی نخواهد داشت و آقای روحانی 
هم که در مجموع دارای پیشینه اصولگرایی است و سابقه 

اصلاح طلبی ندارد.
مصطفی هاشمی طبا، فعال سیاسی اصلاح طلب در پاسخ به 
این سوال که چرا اصولگرایان از لغو تحریم ها و بازگشت 
آمریکا به برجام دچار نگرانی شده اند گفت: این رفع تحریم 
ها به نظر می رسد تاثیر چندانی نداشته باشند چرا که اگر این 
رفع تحریم ها و همچنین گشایش های اقتصادی صورت 

گیرد تنها به پای اصلاح طلبان نوشته نمی شود.
هاشمي طبا افزود: لغو تحریم ها در کوتاه مدت به نظر می 
رسد تاثیر عملی چندانی نخواهد داشت و آقای روحانی 
هم که در مجموع دارای پیشینه اصولگرایی است و سابقه 

اصلاح طلبی ندارد.
نه در اردوگاه اصولگرایــان و نه در اردوگاه اصلاح 

طلبان، شخصیت برجسته ای وجود ندارد
این چهره سیاسی اصلاح طلب در پاسخ به این سوال که 
اصلاح طلبان آیا روزنه امیدی در آستانه انتخابات ۱۴۰۰ 
دارند یا خیر؟ عنوان کرد: از نگاه بنده خیر، به این دلیل که 
نه در اردوگاه اصولگرایان و نه در اردوگاه اصلاح طلبان، 
شخصیت برجسته ای وجود ندارد. آنها کسی را ندارند که 
از آن رونمایی کنند تا بخواهند بگویند چه برنامه ای دارند.

او اضافه کرد: به هر حال اگر فردی هم باشــد باید بگوید 
چه خواهد کرد و چه برنامه ای دارد. متاسفانه افراد از اینکه 
بگویند چه برنامه ای دارند و چه اقداماتی انجام خواهند 

داد الکن هستند.

کاندیدای پیشین ریاست جمهوری بیان کرد: به بیانی دیگر 
کاندیدای شــاخص و برجسته ای در دو جریان اصلاح 
طلب و اصولگرا وجود ندارد که بتواند قاطبه مردم را راضی 
کنــد اگر به همین ترتیب هم وضعیت پیش برود به نظر 
نمی رســد عموم مردم علاقه ای به شرکت در انتخابات 

نشان بدهد.
اگر انتخابات ریاست جمهوری با اقبال کم مردم مواجه 

شود ممکن است ابراهیم رییسی انتخاب شود
ایــن چهره سیاســی اصلاح طلب دربــاره اجماع نظر 
اصولگرایان بر ســر ابراهیم رییســی نیز اشاره کرد: اگر 
انتخابات ریاست جمهوری مانند انتخابات مجلس با اقبال 
کم مردم مواجه شود ممکن است ابراهیم رییسی انتخاب 
شود. وقتی اقبال کم باشد و طرفداران اصلاح طلبان یعنی 
آراء خاکستری به میدان نیایند تعداد کمی شرکت خواهند 
کرد و کاندیدای اصولگرایان هر فردی باشد رأی می آورد.

او در پاســخ به این سوال که آیا اصلاح طلبان، چهره ای 
مانند رییسی دارند؟ گفت: به نظر بنده در حال حاضر چنین 
شخصیتی در میان اصلاح طلبان وجود ندارد مگر اینکه 
معجزه ای رخ دهد مبنی بر اینکه کسی بیاید که حرفی برای 
گفتن داشته باشد و بگوید چه برنامه ای دارد و چه اقداماتی 

می خواهد انجام دهد نه اینکه صرفا کلی گویی کنند.
این کاندیدای پیشــین ریاست جمهوری در پاسخ به این 
ســوال که آیا کاندیداهای مطرح اصلاح طلبان، رأی آور 
هستند؟ تاکید کرد: چهره های که در حال حاضر مطرح 

هستند از نگاه بنده رأی آور نیستند.
هنوز هیچ تغییری در نگاه مردم رخ نداده است

هاشــمی طبا در پاسخ به این سوال که آیا در حال حاضر 
نگاه مردم به حضور و شرکت در انتخابات تغییر کرده یا 
همان نگاه قبلی شرکت نکردن حاکم است؟ تصریح کرد: 
هنوز هیچ تغییری در نگاه مردم رخ نداده است اگر منفی تر 

نشده باشد مثبت نشده است.
این چهره سیاسی اصلاح طلب در پاسخ به این سوال که 
دولت آینده را اصولگرا می دانید یا اصلاح طلب یا اینکه 
باید منتظر پدیده انتخاباتی باشیم؟ اظهار کرد: چیزی شبیه 
این وضعیــت خواهد بود و تفاوت زیادی نخواهد کرد. 
اظهارنظرهایی زیادی مطرح می شود اما سیاست های کلی 
شبیه چنین وضعیتی است. چه دولت اصلاح طلب بیاید و 
چه اصولگرا، تفاوتی در شرایط و وضعیت ایجاد نمی کند 

چرا که با هم فرقی ندارند.
او با بیان اینکه آنچه مردم می خواهند هنوز مشخص نیست 
چیست، ابراز کرد: چیزی که مردم می خواهند با آنچه نظام 
حاکمیتی ما می گوید متفاوت است در همه جای دنیا همین 
گونه است لزوما این گونه نیست که هر چه مردم بخواهند 
آنها انجام دهند هر چند منتخب مردم باشند در واقع دولت 
یا هیئت حاکمه، همه چیز را به پای مردم می نویسند مبنی 

بر اینکه مردم خواستند.
تاکنون هیچ کدام از کاندیداهای اصلاح طلب، برنامه 

ای ارائه نداده اند
هاشمی طبا درباره بلاتکلیفی اصولگرایان و کاندیداهای 
آنها بر ســر آمدن یا نیامدن رییسی و اینکه آیا قالیباف می 
تواند در صورت آمدن به انتخابات رای بیاورد؟، تاکید کرد: 
اگر هر دو بیایند آرا اصولگرایان شکسته خواهد شد اما آقای 
رییسی بیشتر رأی می آورد. اگر آقای رییسی قبول نکند 
بیاید باید دید چقدر قالیباف مورد حمایت قرار می گیرد 
همچنین باید دید آنهایی که صدایشــان بلند است از چه 

کسانی حمایت می کنند.
او در پاســخ به این ســوال که آیا اصــلاح طلبان در این 
وضعیت بلاتکلیفی اصولگرایان شانسی دارند؟ بیان کرد: 
اگــر یکی از اصلاح طلبان به صورت واقعی و عملیاتی، 
یک برنامه خوب ارائه بدهد و به صورت محکم و صادقانه 
پای آن بایستد، نمی خواهم بگویم توانمند است یا نیست، 
رأی خواهد آورد. تاکنون هیچ کدام از کاندیداهای اصلاح 

طلب، برنامه ای ارائه نداده اند.
هاشمی طبا ادامه داد: در واقع یا اصولگرایان بی جهت و 
بدون دلیل از این لغو تحریم ها ناراحت هستند یا اینکه واقعا 
سخن آنها، این نیست. از نگاه بنده اگر گشایش اقتصادی 

رخ دهد به پای اصلاح طلبان نوشته نمی شود.

حرف های رستم قاسمی

پروژه خودزنی 

وحدت و شورای ائتلاف

 جزیره خریده اند !

استقبال عضو کارگزاران 

ادعای نماینده مجلس 

روایت رویترز 

اختلاف در اردوگاه اصولگرایان

مرغ و تخم مرغ 

روابط عمومی وزارت امور خارجه با انتشار اطلاعیه ای در مورد اظهارات اخیر 
رستم قاسمی در ارتباط با کمک نظامی و حضور مستشاران نظامی ایران در یمن اعلام 
کرد: اظهارات منتشره در این مصاحبه بر خلاف واقعیت و سیاست های جمهوری 
اسلامی ایران در یمن است. روابط عمومی وزارت امور خارجه با یادآوری مراجع 
رســمی در جمهوری اسلامی ایران برای اعلام مواضع کشور تاکید کرد: حمایت 
جمهوری اســلامی ایران از یمن، یک حمایت سیاسی است و کشورمان از روند 
مسالمت آمیز بحران یمن و تلاش های سازمان ملل برای حل سیاسی این جنگ 

خانمانسوز حمایت می کند.

ابراهیم اصغرزاده گفت : مساله نظارت استصوابی هم به پروژه ای تبدیل شد که قرار 
بود اجازه ندهد مثلا گروه های ضد انقلاب وارد مجلس یا خبرگان شوند اما در نتیجه 
به یک خودزنی تبدیل شد و بهترین افراد این مملکت از تمام پسُت های انتخاباتی 
محروم می شدند تا جایی که مرحوم هاشمی رفسنجانی را هم ردصلاحیت کردند؛ 
یعنی پروژه نظارت استصوابی به بزرگترین پروژه حذف در یک نظام انقلابی بعد 
از انقلاب تبدیل شد. در انقلاب معمولا ضد انقلاب را کنار می گذارند ولی نظارت 
استصوابی به پروژه ای تبدیل شد که دائم مانند موتور متحرکی در حال گزینش است 

و غربالگری می کند تا عده ای را کنار بگذارد.

سخنگوی شورای وحدت گفت: بعد از پایان کارهای اجرایی و تشکیل کمیته ها به 
زودی آمادگی خود را برای همراهی با شورای ائتلاف مطرح می کنیم اما یکی شدن 
با این شورا در گرو اراده عملی آنهاست.منوچهر متکی درباره یکی شدن شورای 
وحدت و ائتلاف، اولویت شورای وحدت را در شرایط کنونی سازماندهی نیروها 
عنوان کرد و گفت: به شدت در استان ها کار می کنیم و در حال ایجاد شبکه، هیات 
اجرایی و کمیته ها هستیم. پس از طی این مراحل آمادگی داریم در صورت »اراده 

عملی« دوستان شورای ائتلاف، بار دیگر بحث همراهی با آنها را پیگیری کنیم.

محمود احمدی نژاد رئیس دولت های نهم ودهم ادعاهایی عجیب را علیه مسئولان 
نظام مطرح کرده است.محمود احمدی نژاد آرام و قرار ندارد، او روزهای شلوغی را 
می گذراند، یا از این شهر به آن شهر می رود یا نامه می نویسد یا مصاحبه می کند. 
او وعده افشاگری هم می دهد. تحرکاتی که حکایت از عزم جدی رئیس جمهور 
سابق برای کاندیداتوری و ماندگاری در سیاست دارد.او در جدیدترین اظهارات در 
جمع طیفی از مردم اردبیل ادعاهایی را مطرح کرده و مدعی شده است: »یک طرف 
دنبال این است که به بهانه تشدید کرونا، انتخابات را عقب بیندازد تا فرصت پیدا کند 
و شرایط را به نفع خود تغییر دهد. طرف دیگر هم دنبال این است که در سایه کرونا و 
مشارکت پایین مردم، نامزد خود را از صندوق دربیاورد. احمدی نژاد با بیان اینکه هر 
دو به دنبال کنار گذاشتن مردم از عرصه تصمیم گیری هستند، مدعی شد: »جزیره 

خریده اند تا درصورت جوشیدن خشم ملت به آنجا فرار کنند!«

یک عضو شــورای مرکزی کارگزاران سازندگی گفت: بسیار خوب است اجازه 
دهیم کســانی که از حق سیاســی خودشان محروم شــدند و یا محدودیت های 
درخصوص شان اعمال شده در انتخابات شرکت کنند.جهانبخش خانجانی، درباره 
اعلام کاندیداتوری ســیدمصطفی تاجزاده در سیزدهمین دوره انتخابات ریاست 
جمهوری گفت: قبل از اینکه به موضوع نامزدی آقای تاجزاده بپردازیم؛ باید بگویم 
مقوله انتخابات یک حق شــهروندی است که نه مردم می توانند از حق خودشان 
بگذرند و نه حکومت می تواند این حق را سلب کند، بنابراین یک امر متقابل بین 
مردم و حکومت است و باید هر یک نقش خودشان را درست ایفا کنند. البته این 

ایفای نقش منوط به رعایت تمام ملزومات در این موضوع است.

عضو هیات رئیســه مجلس در توئیتی مدعی شد: موشک شلیک شده به اسراییل 
ایرانی بود. محسن دهنوی،    نماینده مردم تهران و عضو هیات رئیسه مجلس شورای 
اسلامی در توییتی نوشت: »و ما رمیت اذ رمیت« اقتدار پوشالی گنبد آهنین با تنها یک 
موشک نسل قدیم ایرانی به باد رفت. این که یک موشک بود؛ با بارانی از موشک های 

پیشرفته ایرانی چه خواهید کرد؟ 

یک هفته پس از آغاز تولید اورانیوم ۶۰ درصد در نطنز، خبرگزاری رویترز به نقل 
از یــک گزارش محرمانــه آژانس بین المللی انرژی اتمی می گوید که ایران تعداد 
سانتریفیوژ های غنی سازی اورانیوم تا خلوص ۶۰ درصد را از دو مجموعه آبشار به 
یک مجموعه کاهش داده است.رویترز می گوید ایران هم اکنون در یک کارگاه که 
بر سطح زمین واقع است از یک آبشار سانتریفیوژ های آی آر-۶ برای غنی سازی ۶۰ 
درصدی استفاده و ضایعات اورانیوم این فرآیند را برای غنی سازی ۲۰ درصدی به 
یک آبشار ماشین های آی آر-۴ تزریق می کند.گزارش آژانس به علت ایجاد این تغییر 

یا اینکه چند سانتریفیوژ در هر آبشار وجود دارد، اشاره ای نمی کند.

دبیرکل حزب موتلفه اســلامی درباره خودداری سخنگوی شورای وحدت از به 
کار بردن عنوان »اصولگرا« برای اطلاق »شورای وحدت« گفت: با خواست برخی 
دوستان با عنوان شورای وحدت اصولگرایان مخالفت کردم زیرا می خواستم جناح 
بندی ها از بین برود.اســدالله بادامچیان همچنین افزود: این حرف منوچهر متکی 
نشان می دهد شورای وحدت تافته جدابافته از اصولگرایان نیست. چرا باید اصلاح 
طلب و اصولگرا با هم بجنگند؟ هر فرد یا گروهی با هر سلیقه ای وحدت را قبول 
دارد می تواند عضو این شــورا شود. به این دلیل عنوان »اصولگرا« را برای شورای 
وحدت در نظر نگرفتیم.بادامچیان درباره تعدد نامزدهای اصولگرا در صورت نامزد 
نشدن سید ابراهیم رییسی در انتخابات ۲۸ خرداد ریاست جمهوری گفت: درباره 
این موضوع باید پس از احراز صلاحیت ها سخن گفت و در این زمینه نمی توانم 

مطلبی بگویم.

علی نیکزاد نائب رئیس مجلس در توئیتی نوشت: رییس جمهور گفته اند تحریم 
حتی در تولید مرغ و تخم مرغ هم تاثیر گذاشته. بله نخواهی تدبیر کنی و بنشینی 
تماشا کنی تحریم برای نفس کشیدن مردم هم مشکل ایجاد می کند. این همان 

نگاهی است که مردم را به مشکلات معیشتی انداخته. باید فکری کرد.

          سرویس سیاسی- یک فعال سیاسی اصلاح طلب گفت: تاج زاده از دوستان 
خیلی خوب ماست ولی تا این لحظه هیچ توضیح منطقی برای حضورشان مطرح نشده 
است. هر شهروند ایرانی می تواند در انتخابات شرکت کند لکن یک سری مختصاتی 
در قانون اساسی تعریف شده برای کاندیداهای ریاست جمهوری که مرجع تشخیص 

شورای نگهبان است. 
محمد عطریانفر، فعال سیاسی اصلاح طلب، در خصوص نشست فعالان سیاسی 
با دکتر روحانی گفت: آقای روحانی در طول مســئولیت شان در موقعیت ریاست 
جمهوری هر سال نشست هایی را در ماه مبارک رمضان با مسئولین، فعالان سیاسی و 
چهره های شاخص احزاب برگزار می کنند. البته این مدت زمانی که دچار کرونا شدیم 

یک مقدار وضعیت سخت تر شد و محدودیت هایی را مجبور هستند، اعمال کنند.
او افزود: این محدودیت ها باعث شد، آن نشست هایی که در گذشته با حضور ۴۰ نفر 
برگزار می شد، بنا بر پروتکل های بهداشتی اعلام شده بیش از ۱۵ نفر در جلسه حضور 
نداشته باشند. از این جهت امسال حدود ۱۲ نفر از چهره هایی که شاخص بودند از چند 
گروه سیاسی دعوت شدند. جلسه مجموعا مثبت، انتقادی و راهگشا بود بدین معنی که 
تک تک شخصیت هایی که مشارکت کرده بودند از حوزه دیدگاه های شخصی خود 

که به دولت و شرایط اجتماعی نگاه می کردند مسائلی را مطرح کردند.
عطریانفر ادامه داد: رئیس جمهور تقریبا نزدیک به یک ساعت و نیم به صحبت های 
حاضرین گوش داد و در مجموع حدود سه ربع بعد به برخی از نقطه نظراتی که دوستان 
مطرح کردند، پرداخت. رئیس جمهور راجع به برجام و گفتگوهای وین و همچنین 
موضوع کرونا و برنامه های عملکرد دولت و برنامه های انتخابی که پیش رو داریم 
پرداخت. به نظر من جلسه کاملا خوب و روشن بود و برخی از نقدهایی که دوستان 

داشتند در جلسه با پاسخی که رئیس جمهور ارائه داد، این پاسخ ها قانع کننده بود.
این فعال سیاسی اضافه کرد: عمدتا دوستان در جلسه تاکیدشان بر این بود که از این 
فرصت سه ماه که دولت در پایان فعالیت ۸ ساله خود است به بهترین وجه استفاده 
کند. نکته اساسی این بود که می شود مسئله کرونا را کنترل کرد به حدی که انتخابات 
با مشارکت گسترده ای شکل بگیرد که البته نظر دوستان این بود که عملی نیست چرا 
که ما موفق نشده ایم یک نوع واکسیناسیون گسترده تری را تدارک ببینیم. اما رئیس 
جمهور پاسخ شان این بود که ما تا تاریخ مقرر برای برگزاری انتخابات حتما گام های 
موثری را برمی داریم و از پیک کرونا عبور خواهیم کرد و وضعیت واکسیناسیون با 
اقداماتی که از لحاظ تامین منابع و گفتگو با شرکت هایی که تولید کننده هستند انجام 

دادیم، مثبت است.
او عنوان کرد: روحانی امیدواری جدی برای تولید واکسن ایرانی داشت و احساس او 
این بود که بدون هیچ گونه نگرانی و دلهره ای در وقت مقرر انتخابات را برگزار خواهیم 
کرد. یکی از محورهای جدی بود که روی آن تاکید شد در بحث عملکردها بود که 
در این مدت با وجود فشارهای بین المللی دولت موفق نبود. تاکید روحانی بر این بود 
که اگر از من به عنوان رئیس جمهور سوال شود که توفیقات دولت اول یا دوم شما در 
کدام دولت بیشتر است با توجه به محدودیت ها و فشارهای سنگین که در دولت دوم 
داشتیم، عملکرد دولت دوم از دولت اول اگر بیشتر نبوده کمتر هم نبوده و توانستیم بر 

مشکلات فائق بیاییم.
عطریانفر ادامه داد: نکته بعدی درباره مذاکرات برجام بود و ادامه مذاکرات و تحریم ها 
که باید مرتفع شود. بیان رئیس جمهور این بود که ما در این دوره از گفتگوها دستمان 
پرتر است و با اقتدار بیشتری گفتگو می کنیم. رئیس جمهور چشم انداز را خیلی امیدوار 
کننده تلقی می کرد و احساسی که به جلسه منتقل کرد این بود که ما تا این سه ماه که پیش 
رو داریم می توانیم هم بر مشکل کرونا و هم بر بحث مذاکرات فائق بیاییم. وی ترسیم 
کرد که در این دوره سه ماهه می توانیم مسیر کنترل کرونا را با موفقیت پیش ببریم و 
جریان مرگ و میرها را کاهش دهیم و در رابطه با بحث مذاکرات و رفع تحریم ها هم 
خیلی امیدوار کننده جلسه را به این سمت هدایت کرد که با اعتماد به نفس مذاکرات را 

پیش خواهیم برد و می توانیم به رفع تحریم ها دست پیدا کنیم.
این فعال سیاسی در خصوص کاندیدا شدن تاجزاده نیز متذکر شد: نظر خاصی در این 
باره ندارم، تاج زاده از دوستان خیلی خوب ماست ولی تا این لحظه هیچ توضیح منطقی 
برای حضورشان مطرح نشده است. هر شهروند ایرانی می تواند در انتخابات شرکت 
کند لکن یک سری مختصاتی در قانون اساسی تعریف شده برای کاندیداهای ریاست 
جمهوری که مرجع تشخیص شورای نگهبان است. تصور نمی کنم که چرا دوست 
عزیزمان تاج زاده با توجه به این محدودیت ها و ملاک ها اقدام به طرح نام خود کرد. 
ضمن اینکه کلا جبهه اصلاحات این شیوه از طرح نامزدهای انتخاباتی را به صورت 
منفرد و مستقل و بدون توافق و تفاهم صورت می گیرد را نمی پسندد. برای این حضور 
هیچگونه توافقی حول محور خاتمی صورت نگرفته است از این جهت من خیلی این 

شیوه ورود را نمی پسندم.

برای نامزدی تاجزاده توافقی
 نشده است

عطریانفر: 

فرمانده قرارگاه عملیاتى مبارزه با کرونا:

تردد مسافر و کالا به کشور هندوستان تا اطلاع ثانوی 
ممنوع است

سرویس سیاسی - فرمانــده قرارگاه عملیاتی مبارزه با 
کرونا در نامه ای به وزیر راه و شهرسازی، هرگونه تردد 
مســتقیم یا غیرمستقیم مسافر و کالا به هندوستان را تا 

اطلاع ثانوی ممنوع اعلام کرد. 
در نامه عبدالرضا  رحمانی فضلی، وزیر کشور و فرمانده 
قــرارگاه عملیاتی مبارزه با کرونــا، که برای وزیر راه و 

شهرسازی ارســال شد، با استناد به درخواست واصله 
وزارت بهداشــت، درمان و آموزش پزشکی و دستور 
رییس جمهور، ناظر بر خطرات ویروس کرونای جهش 
یافته هندی، ضمن اعلام ممنوعیت هر گونه تردد مستقیم 
و غیر مستقیم مســافر و کالا از طریق مرزهای زمینی، 
هوائی و دریایی با کشــور هندوســتان تا اطلاع ثانوی، 

تصریح شــده اســت: لطفاً بدون فوت وقت و ظرف 
روزجاری، با همکاری دستگاه های مسئول، تمهیدات 
لازم دراین خصوص معمول ونتیجه دراســرع وقت به 

قرارگاه شود.
فرمانده قرارگاه عملیاتی مبارزه با کرونا، در این نامه، با 
یادآوری مسئولیت وزارت بهداشت، درمان و آموزش 
پزشکی در نظارت بر تحقق ممنوعیت یادشده، تصریح 
کرد: وزارت بهداشت، درمان وآموزش پزشکی بعنوان 
مسئول نظارت بر فرآیند اجراء، موظف است؛ متخلفین 
از این ابلاغیــه را بلادرنگ به مراجع قضایی معرفی و 
نتایــج امر را بصورت روزانه به قرارگاه عملیاتی اعلام 

نماید.
وزیر کشــور خاطرنشــان کرد: در مســیر اجرای این 
ماموریت، تمامــی وزارتخانه ها، نیروهای مســلح و 
دیگر نهادهای مسئول و معین، همچون گذشته، کمال 
همکاری را با وزارت راه و شهرسازی خواهند داشت.

فرمانده قرارگاه عملیاتی مبارزه با کرونا در ابلاغیه ها و 
مکاتبات دیگری با اســتانداران استان های مرزی شرق 
کشور و همچنین ستاد کل نیروهای مسلح، دیگر تدابیر 
و اقدامات لازم برای تحقق ممنوعیت مسافر از مبدأ  اولیه 

یا ثانویه کشور هندوستان را خواستار شد.

شكايت ٨٠ نماينده از قاليباف
 و هيات رئيسه مجلس

          سرویس سیاسی- حدود۸۰ نفر از نمایندگان طرح شکایتی را به امضا رساندند 
و از هیات رییسه توضیحات لازم را درخواست کردند که چرا برخی از احکام بودجه 

جابه جا شده است.
کاظم دلخوش نماینده صومعه سرا در مجلس، در رابطه با ادعا یک نماینده مبنی بر 
تخلف هیات رئیســه در احکام بودجه ۱۴۰۰ پس از تصویب آن در صحن گفت: 
درجایگاه اعضای کمیسیون تلفیق امین مجلس بودیم، چند ماه به صورت شبانه روزی 
بر روی بودجه کار کردیم اما نهایتا جداول در ۲۵فروردین با تاخیر به دولت ارسال شد 
و همچنین در برخی از احکام بودجه تغییراتی صورت گرفته بود که با آنچه که نمایندگان 
به تصویب رسانده بودند، تفاوت داشت.ادامه داد: اعتقادمان بر این است بودجه نوشته 
شده و به تصویب رسیده توسط مجلس با بودجه ای که به دولت ارجاع شد تفاوت دارد. 
از هئیت رییسه درخواست کردیم تا این موضوع را بررسی کند و نتیجه را به مجلس 
ارائه دهد. حدود۸۰ نفر از نمایندگان طرح شکایتی را به امضا رساندند و از هیئت رییسه 
توضیحات لازم را درخواست کردند که چرا برخی از احکام بودجه جابه جا شده است.
 دلخوش در رابطه با این بحث که آیا این تغییرات در ادوار مجلس مرسوم است، گفت: 
خیر چنین تخلفی مرسوم نیست، تیمی که پس از تصویب، بودجه را تنظیم کرده است 
احکام را مورد دستکاری قرار داده و این باید مشخص شود. چنین دستکاری در بودجه 

سابقه نداشته است.


